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	أ/محمد عبدالقوي 
مسؤول شبكات


	Mr. Mohammed Abdelqawi 
Network Administrator

	المؤهلات الأكاديمية:
	EDUCATION:

	· بكالوريوس انظمة الحاسبات والمعلومات – جامعة جنوب  الوادي – جمهورية مصر العربية عام (2003).
	• Bachelor of Computer and Information Systems - South Valley University - Arab Republic of Egypt (2003).

	الشهادات / الدورات
	Certificates / Courses:

	· شهادة خبرة معتمدة من معهد سيسكو للعمل على شبكات المعلومات والانترنت وانظمة الحماية والتصميم.
· شهادة خبرة A+
· شهادة خبرة من معهد MCSE
· دورات في شبكات الانترنت (شبكات LAN وشبكات الوايفاي) وتصميمها لدى وزارة الاتصالات المصرية.
· دورة تدريب في صيانة الكمبيوتر (ISI) – معهد انظمة الحاسبات والمعلومات.
· شهاده CCNA معتمده من سيسكو
· شهاده CCNP  من سيسكو
· شهاده CCSP من سيسكو
· شهاده CCDP  من سيسكو
	• Experience certificate accredited by Cisco Institute to work on information networks, the Internet, security systems and design.
• Experience Certificate A+
• Experience certificate from MCSE Institute
• Internet courses (LAN and Wi-Fi networks) and their design at the Egyptian Ministry of Communications.
• A training course in computer maintenance (ISI) - Institute of Computer and Information Systems.
• CCNA certified by Cisco
• CCNP Certification from Cisco
• CCSP Certification from Cisco
• CCDP Certification from Cisco

	مجال التخصص:
	PRACTICE AREA:

	· تجهيز وتنفيذ كافه اعمال البنيه التحتيه الخاصة بالشبكات
· صيانة الشبكات
· الخوادم - أجهزة الكمبيوتر
· تشخيص مشاكل الأجهزة سواء من القطع الإلكترونية أو من البرمجيات وأنظمة التشغيل
· الاختبار والدعم
· انظمة تشغيل السيرفرات
· تطبيقات الهواتف
	• Supplying and implementing all network infrastructure works
•Network maintenance
• Servers - computers
• Diagnose hardware problems, whether from electronic parts or from software and operating systems
• Testing and Support
•Server operating systems
• Mobile Applications

	
	

	الخبرات:
	EXPERIENCE

	· العمل لدى مجموعة التويجري لانظمة الكمبيوتر بدولة الكويت منذ عام (2004) وحتى تاريخه.
· خبرة واسعة في التعامل مع صيانة وبرامج الكمبيوتر وشبكات الانترنت الداخلية والخارجية.

· خبرة في ادارة قواعد البيانات  : 
· (Microsoft SQL Server 2000
· Microsoft SQL Server 2005
· Microsoft SQL Server 2008
· Microsoft SQL Server 2012
· معرفة بتصميم وتنفيذ البنية التحتية لشبكات الانترنت وتعريف واعداد اجهزة شبكات المعلومات مثل (Hubs, Switches and Routers).

· معرفة في إدارة السنترالات الصوتية التي تعمل بنظام IP  كـ ( PBX and Yester) وكذلك استخدام تطبيقات الهواتف وادارة شبكات الانترنت على كل انظمة التشغيل.
· اجاده التعامل وتنفيذ كافه الاعمال من خلال جميع انظمه تشغيل السيرفرات
· Windows 2003 Server
· Windows 2008 Server
· Windows 2012 Server
· Windows 2016 Server
· Windows 2019 Server

· اداره كامل اعمال VOIP الخاصة ببدالات IP وتنفيذ جميع اعمال Server Room وغرفة ادارة البيانات وكذلك تنفيذ واداره جميع اعمال الكاميرات المركزية والتسجيلات واداره كافه اعمال Active Directory وانشاء وتنفيذ اعمال Group Policy واعمال Help desk
· خبرة في تركيب وتشغيل :
· الخوادم الإدارية 2003 ، 2008 ، 2012 (Active Directory ، GP ، DNS ، DHCP)
·  MS Office ، Outlook 
· Windows 2000
· Windows 9X
· Windows XP
· Windows Vista
· Windows 7
· Windows 8
· Windows 10
· خبرة في التعامل مع اجهزة (Xerox - canon - HP) والمسح الضوئي على الشبكة  وتكوينات طابعات و WI-FI وأجهزة البصمة  ودعم وتثبيت التطبيقات ونشر التطبيق والموقع على الخادم وعمل البيانات الاحتياطية وإدارة البريد الإلكتروني والمضيف والمجال وتركيب كاميرات المراقبة بكافة أنواعها (NVR- DVR) والقيام بأعمال الدعم الفني عن بعد للعملاء وإعداد التقارير الخاصة بعمليات الصيانة مع تقديم توصيات للحلول الممكنة.

· خبرة في العمل على انظمة التشغيل وخاصة نظام لينكس Linux ونظام يونكس Unix وتطبيقات برامج مثل JBossg Apache Tomcat و NGINX و Rubyg
· خبرة في العمل على مجالات الحوسبة الحسابية مثل AWS او خدمة امازون ويب والعمل على تقنيات البيئة الافتراضية مثل Virtual Box و VMware وبرامج وتطبيقات مراقبة النظم
· خبرة في العمل على برامج الاتمتة مثل Chefg cfengineg Puppet والالمام بلغات البرمجة مثل Shell, Perl, Ruby, Python والتعامل مع نماذج الاتصال او بالانجليزية (OSI Model) وحزم برتوكولات الانترنت TCP/IP وفهم طريقة عمل بروتوكولات TCP / IP وتجهيزات .LAN / WAN

	• Works with Al-Twaijri Computer Systems Group in the State of Kuwait from (2004) to date.
• Extensive experience in dealing with maintenance, computer programs and internal and external Internet networks.

• Experience in managing databases:
o (Microsoft SQL Server 2000
o Microsoft SQL Server 2005
o Microsoft SQL Server 2008
o Microsoft SQL Server 2012

• Knowledge of designing and implementing the infrastructure of Internet networks and the definition and preparation of information network devices such as (Hubs, Switches and Routers).
• Knowledge in managing voice exchanges that operate with the IP system (PBX and Yester), as well as using mobile applications and managing Internet networks on all operating systems.

• Proficiency in dealing and carrying out all work through all server operating systems
o Windows 2003 Server
o Windows 2008 Server
o Windows 2012 Server
o Windows 2016 Server
o Windows 2019 Server


• Managing the entire work of VOIP for IP exchanges, implementing all the work of the Server Room and the Data Management Room, as well as implementing and managing all the work of central cameras and recordings, managing all Active Directory works, creating and implementing Group Policy work and Help desk work.
• Experience in installing and operating:
o Administrative Servers 2003, 2008, 2012 (Active Directory, GP, DNS, DHCP)
o MS Office, Outlook
o Windows 2000
o Windows 9X
o Windows XP
o Windows Vista
o Windows 7
o Windows 8
o Windows 10

• Experience in dealing with devices (Xerox - canon - HP), network scanning, printer configurations, WI-FI and fingerprint devices, support and installation of applications, application deployment and location on the server, backup data, email management, host and domain, and installation of surveillance cameras of all kinds (NVR-DVR) ) and carry out remote technical support work for customers and prepare reports on maintenance operations with recommendations for possible solutions.

• Experience in working on operating systems, especially Linux, Unix and software applications such as JBossg, Apache Tomcat, NGINX and Rubyg
• Experience working on computing areas such as AWS or Amazon Web Service and working on virtual environment technologies such as Virtual Box and VMware and systems monitoring software and applications
• Experience in working on automation programs such as Chefg cfengineg Puppet and familiarity with programming languages ​​such as Shell, Perl, Ruby, Python and dealing with communication models or in English (OSI Model) and Internet protocols TCP/IP packages and understanding how TCP / IP protocols and LAN / WAN equipment work

	  العضويات:
	Membership:

	· نقابه المبرمجين بمصر

	Programmers Syndicate in Egypt

	  اللغات:
	Languages:

	· اللغة العربية (اللغة الأم)
· المام باللغة الانجليزية.
	· Arabic(Mother Language).
· English.





